

Certificate of Amendment

Certificat de modification

I certify that the Articles of

Je déclare que les statuts de

Voyageur Mineral Explorers Corp.

(formerly / anciennement)

COPPER REEF MINING CORPORATION

were amended under *The Corporations Act* in
accordance with the attached Articles effective

ont été modifiés sous le régime de *la Loi sur les
corporations* conformément aux statuts ci-joints
prenant effet le


14 AUGUST/AOÛT 2020

101147429MC0001

Business Number / Numéro d'entreprise

315524

Registry Number / Numéro de register


Issued Electronically
Délivré par voie électronique



Deputy Director/directeur adjoint
The Corporations Act/
Loi sur les corporations

The Corporations Act /
Loi sur les corporations
**ARTICLES OF AMENDMENT /
CLAUSES MODIFICATRICES**

*Electronic Filing/
Dépôt électronique*

*Companies Office/
L'Office des compagnies*



1. Name of corporation / Dénomination sociale

COPPER REEF MINING CORPORATION

The corporation certifies that each amendment has been duly authorized pursuant to the requirements of its own Articles, The Corporations Act, and any unanimous shareholder or member agreement.

La corporation certifie que chaque modification a été dûment autorisée en vertu des exigences de ses propres statuts, de la *Loi sur les corporations*, et de toute convention unanime des actionnaires ou des membres.

2. The articles are amended as follows: / Les statuts de la corporation sont modifiés de la façon suivante :

To change the name of the corporation to: / Pour changer le nom de la corporation à :

Voyageur Mineral Explorers Corp.

Date / Date	Signature / Signature	Office held / Poste
14 AUGUST/AOÛT 2020	<i>FILED ELECTRONICALLY</i>	<i>FILED ELECTRONICALLY</i>

Important Notice: The Corporations Act provides that certain amendments to Articles must be approved by a special resolution of shareholders or members. It also provides that some amendments may be approved by an ordinary resolution of the shareholders or members, or a resolution of the Board of Directors. Additionally, a corporation's own Articles or a unanimous shareholder or member agreement may require a greater number of votes of directors, shareholders or members to amend the Articles than is required by The Corporations Act.

Avis Important: La *Loi sur les corporations* stipule que certaines modifications des statuts doivent être approuvées par résolution spéciale des actionnaires ou des membres. Elle stipule aussi que certaines modifications peuvent être approuvées par résolution ordinaire des actionnaires ou des membres, ou par résolution du conseil d'administration. De plus, les statuts d'une corporation ou les conventions unanimes des actionnaires ou des membres peuvent augmenter le nombre de voix d'administrateurs, d'actionnaires ou de membres nécessaires à la modification des statuts, par rapport à ce qui est énoncé dans la *Loi sur les corporations*.